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Мотивация учета баланса интересов ESG-критериев устойчивого развития 
 
Рассмотрены ESG-критерии устойчивого развития, основанные на соответствующих стандартах 

экологического менеджмента, корпоративного управления и социального партнерства. Показан уровень 
значимости учета баланса этих критериев, позволяющий компаниям минимизировать негативные 
последствия воздействия на экосистему и приводящий к комплексному и устойчивому развитию бизнеса. 
Основная цель мотивации учета баланса ESG-критериев заключается в создании устойчивых и 
ответственных бизнес-практик.  
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Lontsikh P.A., Evloeva M.V., Golovina E.Yu. Motivation for allowing for the balance of interests of ESG criteria of 
sustainable development 
 
ESG criteria of sustainable development based on environmental management, social partnership and governance 



standards are discussed. The level of significance of allowing for the balance of these criteria is shown that makes it 
possible for the companies to minimize the negative consequences of affecting the ecosystem and results in the 
integrated and sustainable business development. The key purpose of the motivation for allowing for the balance of 
ESG criteria is the development of sustainable and responsible business practices.  
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